
Motie Verkeersveiligheid Zanddijk 
Van de leden E.E.P.M. Heerschop  en J.A.M. van Hertum 
 
Provinciale Staten van Zeeland in vergadering bijeen op 22 juli 2022,  
 
Kennis genomen hebbende van : 
● Het Statenvoorstel N673 Zanddijk-Molendijk 
 
Constaterende dat: 
● Voor De aanpak van de N673 Zanddijk-Molendijk er een bedrag van 58,5 miljoen gevraagd 
wordt aan Provinciale Staten van Zeeland. 
● Een van de primaire argumenten voor de aanpak van de Zanddijk-Molendijk, de 
verkeersonveiligheid is. 
● De Molendijk straks een weg wordt waar de maximum snelheid 60 km per uur wordt. 
● Er op de Zanddijk-Molendijk in de toekomst een verkeersintensiteit verwacht wordt van 
12.000 mvt /per etmaal, dit is gemiddeld 500 verkeersbewegingen per uur. Met piekbelasting tijdens 
de spitsuren. 
● Wij in het Statenvoorstel lezen op pagina 2 lezen, dat het uiteindelijke resultaat van het project een 
verkeersveilige Zanddijk moet zijn, waar het verkeer aangemoedigd wordt om zich aan de 
maximale snelheid te houden. 
 
Dragen Gedeputeerde Staten op: 
● In het uiteindelijke ontwerp van de Zanddijk diverse snelheidsremmende maatregelen 
in te bouwen, zodat de maximum snelheid niet boven de 60 km uitkomt, om zo de 
veiligheid voor de verkeersdeelnemers te maximaliseren. 
 
E.E.P.M. Heerschop en J.A.M. van Hertum (PvdA) 
 
 


